



Dagsorden for menighedsrådsmøde d. 18. april 2023 kl. 19 i Sværdborg.

Tilstede : Børge, Lisbeth, Simone, Bente, Else, Kurt, Susanne, Svend Erik, Marianne.

Afbud: Peter, Jacqueline, Finn.

Tilhørere: 1

Punkt	Drøftelse	Beslutning
-------	-----------	------------

1. Godkendelse af dagsorden og evt. tilføjelse af nye punkter		Godkendt.
3. Præsten	<p>Siden sidst –</p> <p>God tilslutning til påsegudstjenester.</p> <p>Aktivitetsudvalgsmøde i Køng (3timer).</p> <p>Div. fælles gudstjenester i foråret; der er en arbejdsgruppe som sørger for det. Børnegudstjeneste flyttet til 13. juni 16.30 – med spisning kl. 17.</p> <p>Det kører godt med kirkekaffe hvert sted.</p> <p>Forespørgsel fra Karis: Køng museums støtteforening arr. en tur til Trapholt og til Koldinghus ifm væveprojekt m. 630 <i>brodøser</i>. Vil vi reklamere for projektet: Ja.</p>	
4. Formanden	Afbud.	
5. Næstformanden	<p>Snak om mødet 16. april om liturgi. Lisbeth forklarede, at det er MR i samarbejde med biskoppen, der suverænt afgør hvilken liturgi, der skal anvendes. Debat om liturgi og måde gudstjenesten skal være ens eller forskellig på i de forskellige kirker. Næste fællesmøde er d. 12.</p>	



	<p>september i Sværdborg efter gudstjenesten sammesteds ( Bårse-Beldringe står for traktementet økonomisk). Vi sætter punkt på om liturgi til næste møde.</p> <p>Præstegårdsudvalget: Vedtægter er klar og sendt til provstiudvalget, Jørgen er formand, Hilde er sekretær, Uta næstformand. 4. april holdt udvalget møde med arkitekten, det bliver den 'lille model' dog med h-indgang og visse andre ændringer. Spisestue med åbent køkken o.a.. Jesper arkitekt vil lave oplæg og indhente tilbud, han vil have det klart sidst i april / først i maj. Når tidshorisont foreligger, skal opslag til at søge præst laves. Varmeløsning forbliver, som den er.</p> <p>Altærtæppe i Sværdborg Kirke: Karis modtog ønske om at lave et altærtæppe. Vil vi have det? Hun har lavet prøver, købt garn ind og har sendt MR regning på 9.000 kr.. Else ringer til Heidi og undersøger, regningen skal betales (fratrækkes evt. forud betalt beløb).</p>	
6. Kirkeværgen	<p>Orientering om Profort varmestyring til Sværdborg kirke.</p> <p>Projekt med QR koder i Lundby – kun i sin vorden.</p>	
7. Kontaktperson	<p>MUS samtaler i april (årshjul)</p> <p>Korleder beder om forhøjelse af løn ift alm. pristalsregulering – 2,5% med virkning fra april 2023.</p>	Vedtaget. MR siger ja til at løn forhøjes som udbedt.
8. Else:	<p>Else spørger om kontaktpersonsfunkton er delt? Det er den – og har været det siden juni 2021.</p> <p>Kontaktperson kan kun være én i MR, der er valgt.</p> <p>Else debatterede vilkår som har at gøre med hendes rolle i MR, hvor rådet ift lukket møde om eksempelvis ansattes vilkår ikke kan deltage. Svend Erik nævnte en hændelse også ift lukket møde som vedrørte arbejdstid under Kurts formandskab. Længere debat om lukket møde med eller uden tilstedeværelse af ansat /medarbejderrepræsentant samt medlem af MR som er gift med medarbejder. Kan vi få en konsulent ud og snakke med os om habilitet mm..</p>	Vedttaget at spørge en konsulent fra Landsforeningen af Menighedsråd om de vil bistå os med at få løst de udfordringer, der er her ift. habilitet. Bente kontakter dem.



<p>Medarbejder-repræsentant</p>	<p>Snakket om lukket møde med flere eksempler vedr. inhabilitet. Bente svar: Vi skal tage udgangspunkt i regnskabet, økonomien. Arbejdsgiverrollen ligger hos MR.</p>	
<p>9. Eventuelt</p>	<p>Kirkesyn – provst med? Formand undersøger asap.</p> <p>Kirkegårdssyn med gravere, udvalg og interesserede fra MR. Bente indkalder til onsdag d. 3. maj kl. 9 med start i Sværdborg.</p> <p>Regning fra Anne Stausholm, Bente har sendt den til Heidi kasserer. Else vil have Peter til at se den, før den evt. betales.</p>	

Møde slut kl. 20.30, ref. MK.